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Referat styremøte 09.11.2023 
Til stede: 

• Anne Cathrine Halvorsen 

• Berit Holter 

• Hanne Bonna Bruun 

• Hans Fredrik Mørch 

• Cecilie Gerhard Berger 

• Mireille Gabrielli 

• Ida Nygaard

 

Gjennomgang av referat fra forrige møte 
Det kom følgende merknad til referatet: 

• Valpeshowet til Oslo Dog Show er flyttet til 20.-22. september. 

Saker fra tidligere møter – utestående saker 

Sak 11/2023 – lagring i sky 
Det er opprettet en google-konto for styret hvor vi har lagring. 

Brukernavn og passord vil bli sendt til styret på e-post, og vi skriver det inn i årshjulet. 

Sak 22/2023 – bytte av bank 
Vi trenger en bekreftelse fra alle i styret at de ikke er personlig eksponert person, det holder med 

muntlig, så det som ble gjort på styremøtet i dag er tilstrekkelig.  

Sak 23/2023 – minneutstillingen 2023 
Arrangementet gikk bra, men vi gikk nesten 6000,- i minus.  

Sak 27/2023 – representantskapsmøtet 
Vi tar kontakt med Heidi og finner en tid hvor våre to representanter kan møte henne for å få litt 

informasjon om representantskapsmøtet og sakene der.  

Sak 28 /2023 – årshjul for klubben 
Oppgaver har blitt lagt inn på alle månedene. Det blir litt uoversiktlig på enkelte måneder, vi ser om 

det er mulig å forbedre.  

Vi setter opp en liste over hva vi trenger av utstyr til de forskjellige utstillingene.  

Filen blir delt når arket med februar er på plass i årshjulet.  

Sak 33/2023 – prosedyre for søknad om raser på utstilling 
Saken har løst seg selv med e-post som kom fra NKK i dag. Fra og med neste år går systemet tilbake til 

slik det var før. 

Søknadsfrist om å få raser på utstilling året etter blir 1. oktober året før og svarfrist fra klubbene 1. 

november. Dette må også tas inn i årshjulet. 

Sak 34/2023 – ting tilhørende NGDK på Store Ruud 
Vi har hentet alt som tilhørte klubben. Mesteparten ble kastet, noe er tatt vare på.  
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Sak 37/2023 – bruk av NGDKs dommerkompendium i undervisning 
Dansk Grand Danois Klubb har sendt ny e-post, denne gangen ser det ut som kompendiet skal brukes 

til undervisning av dommere.  

Skal vi sende det fra oss må vi ta kontakt med alle som har tatt bilder og de som har skrevet teksten.  

Åpner for at de kan kjøpe det antallet de trenger på papir, og med klausul om at det kun skal benyttes 

til opplæring av dommere.  

Vi hører med trykkeren som har trykket det før om hva han skal ha per stykk. Vi har 22 stykker igjen 

på lager. 

Sak 38/2023 – utstillinger for grand danois 2024 
Vi skal som vanlig ha 50 utstillinger for grand danois i 2024. Vi har tre eller fire igjen å fordele, men vi 

trenger ikke å dele ut alle dersom det ikke er gode arrangører.  

Geografisk fordeling – vi sier i hovedsak ja til alt i Nordland og Finnmark, men det har vært veldig mye 

forskjellig blant arrangørene.  

Nye saker 

Sak 39/2023 – årsmøte 2024 
• Dato – torsdag 21. mars, kl. 19 

• Sted – i Hans Fredriks lokaler i Vestby 

Sak 40/2023 – Annonsering av pinsetreffet 2024 
Det har tatt med en side om det i Stort Sett og skal det legges ut på hjemmesiden til NGDK etter at 

bladet er ferdig. 

Vi ser om vi kan få annonsert så mange steder som mulig for å få flest mulig til å komme.  

Faste punkter 

Sak 10/2023 – avlsrådet orienterer 
Avlsrådet hadde møte 2. november:  

• Vi skal ta inn Sunnhetsutvalgets vedtak om at avlshunder kun trenger å øyelyses en gang etter 

fylte ni år i våre regler for valpeformidling 

• I våre valpeformidlingsregler skal vi fremheve at et kull ikke vil få valpeformidling derom en 

eller begge av foreldredyrene har katarakt.  

• Rettssaken mot cavalier og engelsk bulldog: 

To av fra avlsrådet deltok på NKKs møte angående dommen i høyesterett. Rettsaken gikk på 

om avl av cavalier og engelsk bulldog strider mot dyrevernslovens §25. For cavalier er svaret 

ja og avl av rasen er derfor forbudt. For engelsk bulldog er svaret nei, men de har et svært 

kort tidsvindu (mindre enn fem år) på å vise at avlen går i riktig retning. I møtet med NKK ble 

det fremhevet at det viktigste en klubb kan gjøre er å finne informasjon og dokumentere. 

Avlsrådet ser alt nå behovet for å begynne å tenke på handling slik at grand danois ikke 

havner samme sted som disse to andre rasene.  

Det er et stort behov for at alle oppdrettere og grand danois eiere innser alvoret og jobber 

sammen. Dersom vi ikke alle starter å dra i samme retning vil avl av grand danois kunne 

måtte opphøre om 10-15 år. 
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Avlsrådet har avtalt et møte med Wenche Larmo, formann i Norsk Bulldog Klubb, for å lære 

av dem og se hva vi bør gjøre fremover.  

Eventuelt 
• Et medlem har kommet med forslag om å ha utstilling på Rena for å få en utstilling lengre 

nord. Et sted i Valdres, Merket, ble nevnt. Vi finner mer informasjon om stedet for å se om 

det kan være egnet for pinsetreffet. 


